

Title (en)

TWO WHEEL VEHICLE WITH SEDE-CAR.

Title (de)

ZWEIRAD-FAHRZEUG MIT BEIWAGEN.

Title (fr)

VEHICULE A DEUX ROUES AVEC NACELLE LATERALE.

Publication

EP 0043824 A1 19820120 (DE)

Application

EP 81900215 A 19810103

Priority

DE 8000692 U 19800112

Abstract (en)

[origin: WO8101989A1] The vehicles with two wheels located on the same line, provided with a side-car, are difficult to ride. In order to enhance the driving safety of such a vehicle and particularly to allow an inclination of the vehicle (10) with respect to the side-car (78), said side-car is connected to the vehicle (10) so as to pivot about an axis (88) essentially parallel to the forward motion of the vehicle (10).

Abstract (fr)

Les vehicules a deux roues situees sur la meme ligne, munis d'une nacelle laterale, presentent des difficultes de conduite. Afin d'accroitre la securite de conduite d'un tel vehicule et en particulier de permettre une inclinaison du vehicule (10) par rapport a la nacelle laterale (78), celle-ci est relee au vehicule (10) de maniere a pivoter sur un axe (88) essentiellement parallele au sens de marche du vehicule (10).

IPC 1-7

B62K 27/12

IPC 8 full level

B62B 7/02 (2006.01); **B62K 27/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B62B 7/02 (2013.01); **B62B 7/126** (2013.01); **B62K 5/10** (2013.01); **B62K 27/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8101989 A1 19810723; DE 8000692 U1 19800417; EP 0043824 A1 19820120

DOCDB simple family (application)

DE 8100004 W 19810103; DE 8000692 U 19800112; EP 81900215 A 19810103